

Extra-curricular Activities / Awards / Services 課外活動 / 獎項 / 服務

Services 服務	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Sports 體育	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Arts 藝術	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Music 音樂	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
STEAM	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧
Others 其他	①	⑤
	②	⑥
	③	⑦
	④	⑧

Declaration 聲明

Note: The information contained in this form is only used for the S.1 Discretionary Places Allocation processing and will be kept after the release of the results till October of this year. It will be destroyed accordingly. The information provided must be accurate and complete, otherwise applications will be delayed or refused.

注意：此表格提供之資料，只用作中一自行收生之用，此等資料將保留至公報結果之後，並於本年10月予以銷毀。閣下須確保提供真實及充份之資料，否則閣下之申請可能被延誤或拒絕。

I confirm that the information provided in this form is accurate and correct.

本人確認填報資料正確無誤。

Date:
日期： _____

Parent/Guardian's Signature:
家長/監護人簽署： _____

C.C.C. Mong Man Wai College
2025-2026 S.1 Discretionary Places Allocation
Notes for Application

1. Please read the following carefully before filling in the application form.
2. Applicant **MUST** hold a Hong Kong Residency.
3. Each applicant may only apply to not more than two schools.
4. Please submit your application form along with the photocopies of the following documents to our school from **2025-01-02 to 2025-01-16**.
 - 4.1 Copies of Report Cards of Primary 5 & Primary 6 (First Exam)
 - 4.2 Extra-curricular Activities Records
 - 4.3 A self-addressed envelope with stamp
 - 4.4 **DO NOT** submit any recommendation letter of Primary School.
5. Application form and the required documents can be submitted to our school in person or through the EDB eSSPA platform.
 - 5.1 If the application form and the required documents are submitted **in person**, please submit to our school during the office hours.

(Office Hours: Monday to Friday: 08:30 to 12:35 and 13:35 to 17:00
Saturday: 09:00 to 12:00)
 - 5.2 If the application is submitted through the **EDB eSSPA platform**, the scanned copies of the **documents 4.1, 4.2 and the school application form** should be submitted through the eSSPA platform. Applicant should submit the **self-addressed envelope with stamp** to the school not later than **2025-02-14** within the office hours. For the details of the online application, please refer to the information from the primary school.
6. The successful applicants will be informed through mail and phone call on 2025-03-31. Please be reminded to write the 'Contact Telephone No.' clearly. Other applicants will not be told their status.
7. The official result of your application will only be announced by EDB through the Allocation System in July 2025. **DO NOT** call our school for the result.
8. All data and records will only be used for S.1 Discretionary Places Allocation processing and be kept after the release of the results till October, 2025. They will be deleted accordingly. For details, please refer to the Personal Information Collection Statement in the school homepage.
9. Method of Selection
 - 9.1 A maximum number of discretionary places of the year is 40 which is 30% of total available S.1 places.
 - 9.2 Extra marks will be given to the applicants with eminent extra-curricular activities records.
 - 9.3 All applicants will be notified for an interview on 2025-03-22 by a notice in the self-addressed envelope submitted.
 - 9.4 Group interview will be conducted.
 - 9.5 Selection Criteria
 - 9.5.1 EDB Ranking (50%)
 - 9.5.2 Interview (50%)
 - 9.5.2.1 Conduct (5%)
 - 9.5.2.2 Communicative Ability (10%)
 - 9.5.2.3 Civic Education Knowledge and Analytical Ability (15%)
 - 9.5.2.4 English Competence (20%)

中華基督教會蒙民偉書院
2025-2026 中一自行分配學位
申請須知

1. 填寫申請表前，請先細閱以下各項。
2. 申請人**必須**持有香港居留權。
3. 每位申請人只可申請不多於兩間學校。
4. 請於 **2025-01-02 至 2025-01-16** 將申請表連同以下文件影印本交回本校。
 - 4.1 小五及小六（第一次考試）成績表影印本
 - 4.2 課外活動記錄
 - 4.3 回郵信封連郵票
 - 4.4 **請勿**遞交任何小學推薦信。
5. 申請表及所需文件可親身或透過教育局網上電子平台 eSSPA 平台遞交至本校。
 - 5.1 如**親身遞交**申請表及所需文件，請於辦公時間內遞交至本校。

(辦公時間： 星期一至五： 08:30 至 12:35 及 13:35 至 17:00
星期六： 09:00 至 12:00)
 - 5.2 如透過教育局**網上電子平台 eSSPA 遞交**申請，須透過 **eSSPA 遞交文件 4.1、4.2 及學校申請表**的掃描本。申請人須於 **2025-02-14** 辦公時間內，將已貼上郵票的**回郵信封**交回學校。有關網上申請的詳情，請參閱小學提供的資料。
6. 成功申請者將於 2025-03-31 透過郵件及電話通知。請注意須填寫清楚「聯絡電話號碼」。其他申請人不會被告知其狀況。
7. 教育局只會在 2025 年 7 月透過派位系統公佈申請結果。**請勿**致電本校查詢結果。
8. 所有資料和記錄只會用於中一自行分配學位的處理，並會在結果公布後保留至 2025 年 10 月。有關資料將會相應刪除。詳情請參閱學校網頁內的個人資料收集聲明。
9. 評選方法
 - 9.1 本校本年度最多可提供 **40** 個自行分配學位階段的學額，即中一學額總數的 30%。
 - 9.2 申請人如有傑出的課外活動紀錄，可獲額外加分。
 - 9.3 所有申請人將獲通知於 **2025-03-22** 參加面試，面試通知將以所提供的回郵信封寄出。
 - 9.4 面試以小組形式進行。
 - 9.5 評選準則
 - 9.5.1 教育局次第 (50%)
 - 9.5.2 面試 (50%)
 - 9.5.2.1 操行 (5%)
 - 9.5.2.2 溝通能力 (10%)
 - 9.5.2.3 時事常識及分析能力 (15%)
 - 9.5.2.4 英語能力 (20%)